
Anna Černoušková, studentka specializace Management obchodu. 

Proč si ke svému studiu zvolila právě Škoda Auto Vysokou školu, co jí na studiu  
baví, jaké má zážitky, a co by poradila budoucím studentům?  

Přečtěte si rozhovor s Aničkou Černouškovou! 

1. Proč sis vybrala ŠAVŠku?

Jelikož pocházím z okolí Mladé Boleslavi a zároveň jsem studovala na Středním 

odborném učilišti Škoda Auto, ŠAVŠka byla volbou č. 1. Kromě skvělých prostor, kterými 

disponuje, se škola pyšní velkým spektrem benefitů, které jiné vysoké školy nenabízejí. 

Tyto benefity mou volbu jen utvrdily. 

2. Jakou studijní specializaci/ studijní program na ŠAVŠce studuješ?      Obor 

Ekonomika a management, specializace Management obchodu 

3. ŠAVŠka nabízí pro své studenty spousty benefitů (Erasmus+, Ambasadorský 
 klub, Study & Work, zahraniční pobyt, experti z praxe ve výuce, povinná praxe, 

Career day, Formula Student)? Měl/a si příležitost už nějaký z benefitů využít?

Využila jsem již ne jeden z benefitů, které škola nabízí. V první řadě jsem členkou 

Ambasadorského klubu, zároveň i s tím hlouběji spolupracuji s marketingovým týmem naší 

školy, už dvakrát jsem se zúčastnila Carrer Day, který dokáže velmi rozšířit obzory z 

hlediska volby budoucího zaměstnání, a v neposlední řadě se velmi ráda účastním 

různých přednášek expertů z praxe, kteří do výuky vnáší praktické zkušenosti. 

4. Co tě na studiu nejvíce baví?

Určitě propojení teorie a praxe a zároveň provázanost jednotlivých předmětů navzájem. 

Výuka je koncipována takovým stylem, aby na sebe jednotlivé předměty navazovali, či se 

informace mezi jednotlivými předměty doplňovali, nikoli duplikovaly. 

5. Jakých akcí pořádaných školou si měla možnost se zúčastnit

(Studentský ples, Adaptační pobyt, Studentská grilovačka, Vánoční setkání, 

sportovní činnost v rámci USK)?

Velmi ráda se účastním všech akcí pořádaných školou, byla jsem tedy součástí všech 

výše zmíněných akcí, i těch nezmíněných, např Halloween. 

https://www.savs.cz/benefity-pro-studenty


6. ŠAVŠka je malá škola, kde se téměř všichni znají. Jaká je na škole, dle tebe,  
atmosféra?

Přátelskou atmosféru na ŠAVŠ považuji asi za největší benefit, který škola nabízí, jelikož 

zde nejsem jen číslo, ale reálný člověk. Všichni vyučující nás znají jménem a pokud vidí 

zájem, jsou vždy ochotni s čímkoli pomoci, což na jiných školách s ohledem na počty 

studentů není zcela možné. 

7. Jaké jsou tvé největší úspěchy a zážitky během studia?

Zážitků mám nespočet, velká spousta z  nich vznikla právě na akcích pořádaných školou, 

ale za svůj největší úspěch zatím považuji úspěšné dokončení státnice 

z účetnictví. 

8. Jaké jsou tvoje plány po absolvování školy?

Jelikož věřím, že si díky praxi během studia najdu práci, která mě bude bavit a naplňovat, 

tak je mým plánem a cílem do takové práce po dokončení studia nastoupit.

9. Jaké dovednosti a znalosti sis osvojila během studia a považuješ je cenné?

Nejcennější dovednost, kterou jsem ve škole dosud nabyla je komunikace, k níž jsme 

během výuky „nuceni“. Ať už je to formou týmových projektů, nebo samostatných prezentací, 

kde člověk je nucen vystoupit ze své komfortní zóny a naučit se jak správně a efektivně sdílet 

myšlenky. 

10 . Jaké rady bys dala budoucím studentům?

Není se čeho bát. Život je plný nejrůznějších zkoušek a vysoká škola je jednou 

z nich. Naše škola však netrestá neúspěchy, ba naopak, podporuje studenty v tom se 

nevzdávat a každého kdo chce cokoli dokázat maximálně podpoří. 




